
Zápis č. 6/6/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
14. júna 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia: Miloslava Zemková – generálna riaditeľka RTVS (ďalej len „GR RTVS“) 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Ing. Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky  
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár informoval o doplnení programu o bod č. 2 „Informácia o návrhu na odvolanie GR 
RTVS“. Dal hlasovať o programe rokovania: 
Uznesenie č. 57/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Informácia o návrhu na odvolanie GR RTVS 
3. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na 
prevod/prenájom majetku RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
(spravodajca M. Kollár); 

c) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 
(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 

d) rôzne. 
5. Návrh na likvidáciu spoločnosti STV Broadcasting, s.r.o. (spravodajca M. Kabát). 
6. Informácia o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien v spravodajstve RTVS 

(spravodajkyňa D. Hushegyiová). 
7. Informácia o službe Zelená vlna (spravodajca V. Slovák). 
8. Informácia o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien v internetovej prezentácii 

RTVS a jej programových služieb (spravodajca M. Kollár). 
9. Sťažnosti a podnety. 
10. Rôzne 

a) informácia o plnení zmluvy so spoločnosťou Towercom, a.s. 
b) korešpondencia. 

 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2.  Informácia o návrhu na odvolanie GR RTVS 
M. Kollár informoval, že Výbor NR SR pre kultúru a médiá (ďalej len „VKM“) prijal na 
ostatnom rokovaní uznesenie č. 20, v ktorom navrhuje NR SR odvolať z funkcie GR RTVS 
na základe §18 ods. 4 zákona o RTVS. Zrekapituloval vývoj komunikácie s VKM. Uviedol, že 
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začiatok celého procesu podľa predsedu VKM D. Jarjabka súvisí s emailovým podaním 
občana, ktorý mu preposlal 9.5. so žiadosťou o stanovisko. Informoval, že zhodou okolností 
bol v ten deň na rokovaní VKM a už tam na mieste vysvetlil, že tak ako je to podanie 
napísané, je bezpredmetné, pretože občan sa sťažoval na to, že RTVS vyhlásila súťaž na 
odpredaj budovy STV a SRo. To isté uviedol aj v písomnej odpovedi D. Jarjabkovi a vysvetlil 
v nej, že RTVS vyhlásila súťaž, ktorej výsledkom má byť možný návrh na prenájom 
priestorov mediálneho komplexu na lepšie plnenie úloh vyplývajúcich zo zákona. Uviedol tam 
tak isto aj to, že oficiálne sa Rada RTVS o vyhlásení súťaže dozvedela až ex post. D. 
Jarjabek navrhol uznesenie na odvolanie GR RTVS, ktoré však nehovorí nič o dôvodoch. 
Spôsob, akým sa to odohralo nepovažuje za korektný, pretože VKM navrhlo uznesenie 
o odvolaní bez toho, aby vypočul dotknutú stranu. 
M. Zemková skonštatovala, že M. Kollár popísal situáciu tak, ako sa stala. Informovala, že 
dala spracovať tri nezávislé právne stanoviská a tie potvrdzujú to, že v procese oznámenia 
o verejnej obchodnej súťaži, ani v procese plnenia ustanovenia §15 ods. 3 písm. h) zákona 
o RTVS nedošlo z jej strany k žiadnemu pochybeniu. Situáciu považuje za vážnu aj preto, 
lebo uznesenie VKM je prvým stupňom k jej odvolaniu a na základe tohto uznesenia môže 
byť na najbližšie rokovanie NR SR zaradený návrh na jej odvolanie. Nevie si predstaviť 
účinnú obranu, pretože nemá v NR SR skupinu ľudí, ktorí by prezentovali jej stanovisko. 
Informovala, že podá na súd návrh na vydanie predbežného opatrenia, kópiu tohto návrhu 
doručí aj predsedovi NR SR, aby zvážil jej dôvody a prípadné zaradenie odvolacieho bodu 
na nasledujúce rokovanie NR SR. 
M. Kollár dal priestor na vyjadrenie pre členov Rady RTVS: 
V. Talian považuje rokovanie VKM, ktorého výsledkom bol návrh na odvolanie GR RTVS za 
nekorektné a sporné. Myslí si, že najskôr prišlo k rozhodnutiu odvolať GR RTVS a až 
následne sa hľadal dôvod na jej odvolanie. Skonštatoval, že VKM pred rokovaním 
nezaujímal názor Rady RTVS na predmetnú vec a ak by ho zaujímal, tak by zistil, že rada 
nikdy nekonštatovala porušenie zákona zo strany GR RTVS. Predpokladá, že ak chce RTVS 
vstúpiť do zmluvného vzťahu, tak musí poznať zmluvného partnera, musí poznať predmet 
zmluvy a cenu zmluvného plnenia. Pripomenul, že ani jednu z týchto vecí GR RTVS 
nepoznala, takže informovala Radu RTVS tak, ako je zvykom a ako je to ošetrené 
v interných materiáloch Rady RTVS. Výhrady členov rady smerovali podľa neho len k tomu, 
že to mohla dať vedieť skôr, aby neboli zaskočení otázkami novinárov. Uviedol, že VKM, 
napriek uvedenému, označil celú túto vec za porušenie zákona, za ktorý musí nasledovať 
návrh na odvolanie GR RTVS. Dištancuje sa od takéhoto postupu, pretože dôvod uvedený 
VKM je len jednou interpretáciou skutočnosti, navyše takej, ktorá ani nenastala, pretože 
RTVS neurobila žiaden krok, ktorý by ju nútil uzavrieť nejaký druh zmluvy. Rešpektuje 
kompetenciu VKM podať návrh na odvolanie GR RTVS, ale dôvodom by mal byť zlý 
hospodársky výsledok, spôsobenie škody alebo vedomé obchádzanie zákona, ale rozhodne 
by dôvodom nemalo byť slovičkárenie nad skutkom, ktorý nenastal. 
M. Jesenko upozornil, že predmetná informácia o verejnom obstarávaní bola predmetom 
diskusie na aprílovom rokovaní a rada prijala uznesenie, že tú informáciu berie na vedomie 
a v tom uznesení sa žiadnym spôsobom nedotkla otázky, ktorá sa stane predmetom sporu 
medzi GR RTVS a VKM. Skonštatoval, že aj v inom uznesení – pri dodatku č. 3a k zmluve 
so štátom, ak mala rada výhrady, tak ich v uznesení vyslovila. Akceptuje všetky okolnosti 
prípadu a dotyčný paragraf, na základe ktorého bol podaný návrh na odvolanie je sporný 
a súhlasí s tým, že je tam omnoho viac interpretácií. 
V. Talian doplnil, že to, že zákon nie je naformulovaný úplne jednoznačne malo vplyv aj na 
to, že Rada RTVS prijala uznesenie č. 84/2011, kde si rada upravila výklad tohto sporného 
paragrafu jednoznačným spôsobom. 
M. Kollár uviedol, keďže predseda VKM sa odvoláva v zdôvodnení aj na jeho list, že v tom 
liste nikde nie je uvedené, že by bol porušený zákon. Definoval to v liste tak, že to kritizoval 
ako nedobrú komunikáciu medzi radou a GR RTVS. 
Ľ. Machaj informoval prítomných o priebehu konania VKM, na ktorom ostal prítomný ako 
verejnosť. Potvrdil, že niektorí prítomní poslanci VKM sa sťažovali na nedostatok času na 
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preštudovanie materiálov, žiadali o posunutie rozhodovania o týždeň a niekoľkokrát sa 
rovnako dožadovali aj toho, aby bola vypočutá druhá strana. 
I. Nagy uviedla, že 19.4. na rokovaní Rady RTVS, kedy sa o predmetnej veci rokovalo, GR 
RTVS informovala, že ide o časový horizont 4 - 7 rokov, že ide o súťaž návrhov a nie 
definitívnych riešení a že ak dôjde k predaju niektorej z nepotrebných budov, tak budú 
financie alokované na nákup nových technológií. Rovnako podľa nej vtedy GR RTVS 
uviedla, že budova SRo je navrhnutá na zápis do zoznamu kultúrnych pamiatok a v tom 
prípade by mal predkupné právo štát. 
M. Antol vidí situáciu ako neprehľadnú, pretože nepozná právny názor VKM. 
V. Talian predložil návrh na uznesenie: 
„Rada RTVS dôrazne odmieta dôvod, ktorý Výbor Národnej rady Slovenskej republiky pre 
kultúru a médiá (ďalej len "výbor") uviedol ako dôvod na podanie návrhu na odvolanie GR 
RTVS, pretože podľa Rady RTVS nejde o dôvod, ktorý vyžaduje zákon č. 532/2010 Z. z. v 
znení neskorších predpisov (ďalej len "zákon o RTVS") na odvolanie GR RTVS.  
Rada RTVS v prvom rade považuje za potrebné zdôrazniť, že k odvolaniu GR RTVS môže 
prísť len na základe zákonných dôvodov a s prihliadnutím na výsledky práce GR RTVS a nie 
na základe účelového výkladu zákona. 
Rada RTVS vo vzťahu k uzneseniu výboru č. 20 z 12. mája 2012 zaujíma nasledovné 
stanovisko. 
Podľa § 15 ods. 3. písm. h) GR RTVS predkladá Rade RTVS písomnú informáciu "o zámere 
vstúpiť do zmluvného záväzku, predmetom ktorého je plnenie, ktoré presahuje sumu 100 
000 eur". Adresátom tejto povinnosti je Rada RTVS a predmetná informácia má slúžiť na 
plnenie povinností Rady RTVS a na účely jej činnosti. Vzhľadom na absenciu zákonnej 
lehoty a na účely zabezpečenia jednotného plnenia tejto povinnosti zo strany GR RTVS 
prijala Rada RTVS dňa 24. 11. 2011 uznesenie č. 84/2011, podľa ktorého „Rada RTVS žiada 
GR RTVS, aby informáciu v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 o RTVS 
o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku, ktorého plnenie presahuje sumu 100 000 eur 
predkladala Rade RTVS najmenej 7 dní pred uzavretím takéhoto záväzku.“. Povinnosť GR 
RTVS podľa § 15 ods. 3 písm. h) zákona o RTVS je teda z pohľadu Rady RTVS splnená 
riadne a včas, ak GR RTVS o takomto zámere informuje Radu RTVS najneskôr 7 dní pred 
uzavretím zmluvy, čo bolo v tomto prípade dodržané. 
Na základe vyššie uvedeného Rada RTVS: 
a) zastáva názor, že nedošlo k porušeniu povinnosti podľa § 15 ods. 3 písm. h) zákona o 
RTVS, 
b) zastáva názor, že nebol naplnený odvolací dôvod podľa § 18 ods. 4 písm. c) zákona o 
RTVS, 
c) dovoľuje si požiadať výbor o zrušenie uznesenia výboru č. 20 z 12. mája 2012, 
d) dovoľuje si požiadať predsedu Národnej rady Slovenskej republiky o nezaradenie 
uznesenia výboru č. 20 z 12. mája 2012 na program rokovania pléna Národnej rady 
Slovenskej republiky.“ 
 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu na uznesenie V. Taliana: 
Za: 1 / V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržali sa: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Neprítomný: 0  
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
M. Kollár na základe diskusie s členmi rady predložil návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 58/2012: 
Rada RTVS, vychádzajúc zo znenia uznesení Rady RTVS č. 84/2011 a č. 40/2012, vyjadruje 
vážne pochybnosti o tom, či boli naplnené zákonné dôvody na odvolanie GR RTVS z funkcie 
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podľa § 18 ods. 4 písm. c) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, ako to navrhol svojím 
uznesením č. 20 z 12. 6. 2012 Výbor NR SR pre kultúru a médiá.  
Rada RTVS, plniac si svoju zákonnú povinnosť dohliadať na dodržiavanie zákona 
č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
v znení zákona č. 397/2011 Z. z., a rešpektujúc zákonnú kompetenciu NR SR voliť 
a odvolávať generálneho riaditeľa RTVS,  preto vyzýva členov výboru NR SR pre kultúru 
a médiá, ako aj ostatných poslancov NR SR, aby dôsledne preskúmali oprávnenosť tohto 
návrhu, aby tak predišli prípadným škodám spôsobeným RTVS v dôsledku možného 
odvolania GR RTVS v rozpore so zákonom o RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 1 / V. Talian / 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
D. Vašinová informovala, že k 31.5.2012 je stav čerpania rozpočtu príjmov a výdavkov 
nasledovný: 
Príjmy RTVS: 45,9 mil. €, t.j. 45,81% plánu. 
Výdavky RTVS: 41,819 mil. €, t.j. 37,19% plánu. 
Vývoj považuje za uspokojujúci. Informovala, že na účtoch má RTVS momentálne 17 mil. €, 
z toho je 9 mil. € vlastných prostriedkov a 8 mil. € sú dotačné prostriedky, ktoré sa budú 
postupne čerpať. Uviedla, že záväzky sú vo výške 4,311 mil. €, z toho 440 tis. € je po lehote 
splatnosti – sú to zápočtové faktúry. Pohľadávky sú vo výške 6,6 mil. € a po lehote splatnosti 
je takmer 5 mil. € a tie sú predmetnom súdnych sporov.  
A. Miklánek informoval o plnení programovej služby v STV. Skonštatoval, že zákonné 
náležitosti sú plnené. Pri hlavnej spravodajskej relácii je súčet Jednotky a Dvojky na úrovni 
14%, čo sú 2% nad ročným priemerom. 
Ľ. Machaj za rozhlasovú zložku informoval o prieskume agentúry Median, podľa ktorého 
dosahujú programové služby SRo spolu 33% počúvanosť a cez víkend viac ako 40%. 
Informoval, že v časoch hlavných spravodajských relácií je Rádio Slovensko lídrom 
rozhlasového trhu. Za potešiteľné považuje skutočnosť, že stúpla počúvanosť všetkých 
programových služieb. 
M. Kollár sa spýtal, v akom stave je príprava jesennej štruktúry.  
Ľ. Machaj informoval, že na jeseň SRo nebude meniť programovú štruktúru a informoval 
o zmenách v súvislosti s letným vysielaním. 
A. Miklánek uviedol, že nosným prvkom v lete bude vysielanie olympijských hier v Londýne. 
K jesennej programovej štruktúre uviedol, že na najbližšom rokovaní budú predložené isté 
úpravy rozpočtu tak, aby bolo možné zrealizovať jesennú štruktúru. 
D. Hushegyiová sa spýtala, vďaka čomu dosiahlo zlepšené výsledky Rádio Patria. 
Ľ. Machaj odpovedal, že vďaka zmenenému formátovaniu a zlepšeným pokrytím. 
V. Slovák vidí priestor na lepšenie v oblasti zvučiek a upútaviek na Rádiu Slovensko. 
I. Nagy sa spýtala, čomu sa pripisuje zvýšený záujem o programy Rádia Slovensko. 
Ľ. Machaj si myslí, že istý podiel mali aj predčasné voľby a výraznejší záujem o informačný 
charakter Rádia Slovensko. Rezervy vidí v popoludňajšom vysielaní a v získavaní 
poslucháčov v strednom veku a z mestských aglomerácií. 
D. Hushegyiová sa spýtala, čo bude s reláciou „5 proti 5“. 
A. Miklánek uviedol, že sa momentálne rokuje o cene za tento formát, zatiaľ k dohode 
neprišlo. 
M. Antol sa spýtal na zaradenie niektorých zápasov ME vo futbale na Jednotku. 
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A. Miklánek uviedol, že jeden dôvod je šetriaci, pretože ak sa vysielajú aj na Jednotke, tak sa 
šetria iné formáty a akvizície a druhý dôvod je ten, že od niektorých zápasov si sľubuje aj 
dobrý výkon zaujímavý pre Jednotku. 
M. Antol sa spýtal, ako sa dá vyhnúť tomu, aby sa nezačalo tvrdiť, že STV je zaujímavá len 
keď vysiela športové podujatia. 
A. Miklánek uviedol, že tento rok je z pohľadu športu špecifický a STV nemá svoj sezónny 
projekt. 
M. Kollár sa spýtal, či RTVS poslal na Ministerstvo financií rozpis rozpočtu. 
D. Vašinová informovala, že RTVS doručil rozpis rozpočtu na Ministerstvo financií, ale bol 
zostavený v zmysle, že ešte platí zákon, ktorý zrušil koncesionárske poplatky k 1.1.2013 
a že RTVS bude financovaný zo štátneho rozpočtu. 
M. Kollár sa spýtal, či sa tuší, kedy bude jasné, ako bude RTVS budúci rok financovaný. 
D. Vašinová uviedla, že nevie na to odpovedať. 
Ľ. Machaj informoval, že v piatok sa má stretnúť so štátnym tajomníkom MK SR a bude sa 
diskutovať aj o tomto. 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS, informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku 
RTVS a informácia o verejných obstarávaniach 
D. Vašinová odprezentovala materiál k vyhláseným verejným obstarávaniam. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 59/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
M. Zemková odprezentovala materiál týkajúci sa prenájmu nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 60/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
 
Nájomca: BAUREX, s.r.o., Ing. Ľuboš Vodislavský, konateľ 
Predmet nájmu:  nájom pozemku s parcelným číslom 2918/1 (druh pozemku – Ostatné 

plochy) o výmere 4,5 m2, ktorý sa nachádza na ul. Staré Grunty 
v Mlynskej doline 

Účel užívania predmetu nájmu: osadenie reklamného zariadenia 

Pôvodná doba nájmu:            od 1.9.2011 do 31.8.2012 
Cena nájmu:                          500,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                        0,00 eur bez DPH ročne   
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme pozemku zo dňa 2.8.2011 rieši: 
predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú od 1.9.2012.  
 
Nájomca: DAVITAL, s.r.o., Ing. Dalibor Pecho, konateľ 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza na prízemí budovy 

Prenosovej sály Štúdia RTVS Košice, Rastislavova ul. 13, 043 07 Košice 
Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie nápojového automatu SAECO Combi 
Diamante na prízemí budovy 

Doba nájmu:           na neurčito od 1.7.2012 
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Cena nájmu:                          40,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                        120,00 eur bez DPH ročne   
 
Nájomca: Beáta Strokendlová Beaprint 
Predmet nájmu: nebytové priestory o výmere 115,70 m2 v Nástupnej hale RTVS v Mlynskej 

doline, stavba so súpisným číslom 5966 
Účel užívania predmetu nájmu: prevádzkovanie bufetu 

Pôvodná doba nájmu:  od 1.1.2012 do 30.9.2012 
Cena nájmu:                          964,92 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                        2086,32 eur bez DPH ročne   
Cena inventáru:                    211,20 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 27.12.2011 rieši: 
predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú od 1.10.2012 
 
Nájomca: DONLY-PENZION-Fajne, s.r.o., Iveta Hermáneková, konateľka 
Predmet nájmu:  nebytové priestory o výmere 43,10 m2 v Štúdiu RTVS Banská Bystrica, 

Rudlovská cesta č. 1, Banská Bystrica 
Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie závodného stravovania 

Pôvodná doba nájmu: od 1.1.2012 do 30.6.2012 
Cena nájmu:                          1522,44 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                         4327,00 eur bez DPH ročne   
Dodatok č. 2 k Zmluve o nájme nebytových priestorov zo dňa 20.2.2012 rieši: 
predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú od 1.7.2012. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS) 
M. Zemková odprezentovala predložený materiál a uviedla podrobnosti k predmetným 
zmluvám. 
M. Kollár sa spýtal na zmluvu o poskytovaní agentúrneho spravodajstva s Reuters, kde je 
suma 492 tis. €, o aké obdobie ide a aký je cenový vývoj s predchádzajúcou zmluvou. 
M. Zemková informovala, že pripravuje porovnávací materiál, ktorý bude porovnávať 
dodávateľov všetkých agentúrnych služieb a materiál dostane Rada RTVS k dispozícii. 
Predmetná zmluva je na 3 roky a je zverejnená na webe.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 61/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu  o zmluvách nad 10 000 € 
uzavretých od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
M. Kollár informoval členov Rady RTVS o stave plnenia jednotlivých uznesení rady. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 62/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

43.  Nevyhodnocuje sa. 
44.  Nevyhodnocuje sa. 
45.  Splnené. 
46.  Nevyhodnocuje sa. 
47.  Nevyhodnocuje sa. 
48.  Splnené. 
49.  Nevyhodnocuje sa. 
50.  Nevyhodnocuje sa. 
51.  Nevyhodnocuje sa. 
52.  Nevyhodnocuje sa. 
53.  Nevyhodnocuje sa. 
54.  Vyhodnotí sa po uplynutí termínu (9. 8. 2012) 
55.  Nevyhodnocuje sa. 
56.  Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Jesenko / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na likvidáciu spoločnosti STV Broadcasting, s.r.o. 
M. Zemková odôvodnila členom Rady RTVS návrh na likvidáciu spoločnosti STV 
Broadcasting, s.r.o.: 
„Spoločnosť STV Broadcasting, s.r.o. bola založená za účelom prevádzky analógového 
terestriálneho vysielania. Analógové televízne terestriálne vysielanie Rozhlasu a televízie 
Slovenska bolo ukončené k 31.8.2011. Nepotrebný majetok STV Broadcasting, s.r.o. bol 
predaný, resp. nepoužiteľné časti analógových vysielačov zlikvidované. V súčasnosti STV 
Broadcasting, s.r.o. nevykonáva žiadnu činnosť a ani nie je legislatívny predpoklad, aby vo 
svojej činnosti pokračovala.  
Z tohto dôvodu a v zmysle §8, ods.1), písm. k),  zákona č. 532/2010 o Rozhlase a televízii 
Slovenska žiadam Radu Rozhlasu a televízie o schválenie návrhu na ukončenie 
podnikateľskej činnosti STV Broadcasting, s.r.o. likvidáciou v najbližšom možnom termíne po 
schválení Radou Rozhlasu a televízie Slovenska. 
Zostatok finančných prostriedkov bude prevedený na účet zakladateľa, t.j. Rozhlas 
a televíziu Slovenska.“ 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že v tomto prípade ide o dobrovoľné 
ukončenie podnikania z dôvodu straty dôvodu podnikania. Spýtal sa, ako stoja záväzkové 
vzťahy, či sú tam veritelia a majetok.  
M. Zemková odpovedala, že predmetná spoločnosť nemá majetok a financie spoločnosti sú 
postačujúce aj na odmenu pre likvidátora spoločnosti. 
M. Kabát upozornil, že je potrebné nezabudnúť na mimoriadnu účtovnú závierku. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 63/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. l) zákona č. 532/2010 o RTVS súhlasí v návrhom 
rozhodnutia o vstupe spoločnosti STV Broadcasting, s.r.o. do likvidácie. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
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Neprítomný: 0 
Uznesenie bol prijaté. 
 
M. Kollár vyhlásil do 12,45 h. obedňajšiu prestávku. 
 
6. Informácia o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien v spravodajstve  

RTVS 
A. Miklánek odprezentoval predložený materiál. Uviedol podrobnosti k jednotlivým 
pripravovaným zmenám. Informoval, že materiál nezachytáva ešte plánovaný presun 
Komentárov na Jednotku, aby boli rozšírené druhé Správy. Na Dvojke by bolo možné 
realizovať v skoršom termíne kvalitnú produkciu pre náročnejšieho diváka. Rovnako 
podrobne informoval o prechode na bezpáskové riešenie. Považuje to za najväčšiu 
technologickú zmenu v STV od doby, kedy sa nasťahovala do výškovej budovy. Reálny 
termín od kedy by to mohlo fungovať je podľa neho marec 2013. Vizuálna zmena 
spravodajstva by mohla prebehnúť v septembri. 
Ľ. Machaj uviedol, že v rozhlasovom spravodajstve neprichádza k žiadnym zmenám. 
D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa k tomuto bodu uviedla, že považuje za chybu, že 
Centrum spravodajstva neplánuje do konca roku 2012 žiadne zásadné zmeny. Televízne 
spravodajstvo stále, aj napriek niektorým individuálnym zlepšeniam, považuje za 
ťažkopádne, príspevky sú dlhé a nezaujímavé a stále je veľa telefonátov. V súčasnosti je 
spravodajstvo nastavené na výrobu dobrej 30 minútovej relácie, ak má vyrábať 40 minútovú, 
tak je potrebné rozšíriť tím spolupracovníkov. Skonštatovala, že rok a pol po nástupe 
manažmentu nie je vyriešený výzor spravodajstva a považuje to za neprijateľné. Za pozitívnu 
zmenu považuje návrat vysielania Regionálneho denníka do regionálnych štúdií v BB a KE 
po ukončení priestorovej fúzie.  
I. Nagy sa spýtala, prečo nastala výmena na poste spravodajcu v Bruseli a prečo máme 
akreditovaného spravodajcu v Thajsku. 
Ľ. Machaj odpovedal, že súčasná spravodajkyňa v Bruseli odišla na jedno z ministerstiev 
a v Thajsku momentálne žije jedna rozhlasová redaktorka, ktorá tam zároveň sleduje situáciu 
v celom regióne a spravodajsky a publicisticky ho pokrýva.  
M. Kollár sa spýtal, či sa plánuje navyšovanie počtu spravodajcov. 
A. Miklánek odpovedal, že je v záujme RTVS kontinuálne posilňovať tím spravodajstva, ale 
nie je to v súčasnosti jednoduché z hľadiska aktuálnej situácie v tomto segmente na trhu.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 64/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien 
v spravodajstve RTVS. 
 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o službe Zelená vlna 
Ľ. Kasala, zodpovedný za tím Zelená vlna, odprezentoval materiál, ktorý bol predložený 
s týmto obsahom: 
„Dopravné spravodajstvo Zelená vlna Slovenského rozhlasu vzniklo s pomocou sesterskej 
redakcie Zelenej vlny Českého rozhlasu. Vysielanie originálneho dopravného spravodajstva 
sa v SRo (RTVS) pod hlavičkou Zelenej vlny začalo 1. septembra 2009. Jej cieľom bolo 
zabezpečiť pre našich poslucháčov informácie, ktoré pomôžu zvýšiť bezpečnosť a plynulosť 
cestnej premávky na celom území Slovenska aj v zahraničí. 
Vysiela sa na štyroch programových službách: Rádio Slovensko, Rádio Regina, Rádio FM a 
Rádio Patria.  
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Rádio Slovensko: každý deň v týždni - cez deň každú polhodinu, večer a v noci každú 
hodinu, prioritná programová služba pre dopravné spravodajstvo; 
Rádio Regina: v pracovnom týždni len počas dňa každú polhodinu; cez víkend len po 
Žurnále Rádia Regina; 
Rádio FM: každý deň v týždni - cez deň každú polhodinu, večer a v noci sa nevysiela; 
Rádio Patria: v pracovnom týždni ráno každú polhodinu, popoludní každú hodinu; cez víkend 
cez deň každú hodinu. 
Dramaturgia dopravného spravodajstva sa v zásade vyprofilovala tak, že poskytuje 
poslucháčom dôveryhodné,   aktuálne ale aj nadčasové dopravné informácie. Obsah 
vychádza z aktuálnej situácie v cestnej premávke, ktoré získavame z overených zdrojov, na 
základe uzatvorených zmlúv, ale aj z hlásení našich spolupracovníkov – Zelených anjelov. 
Pridanou hodnotou dopravného spravodajstva Slovenského rozhlasu  sú informácie 
servisného charakteru (napr. MHD, hranice, info zo zahraničia, parkovanie a pod.). 
Dopravné informácie v súčasnosti čerpáme z troch zdrojov: 

− tzv. agendové systémy: PZ SR, správcovia cestných komunikácií, DP Bratislava, DP 
Košice, NDS, SSC, ČESMAD Slovakia, ASA a ďalšie profesionálne organizácie; 

− bežné agentúrne zdroje, internet samospráv, správcov cestných komunikácií; 
− dobrovoľní dopravní spravodajcovia (registrovaní) Zelení anjeli a telefonujúci vodiči 

na cestách (neregistrovaní). 
Produkcia dopravných správ 
Tím Zelenej vlny vyprodukuje priemerne mesačne 1300 relácií Zelenej vlny pre využitie 
v programových službách RTVS. 
Ohlasy na aktuálne dopravné vysielanie RTVS/SRo sú vo všeobecnosti pozitívne. Negatívne 
pripomienky prichádzajú len sporadicky, ide najmä o aktuálnosť dopravných správ, 
zemepisné nepresnosti a jazykové nedostatky.“ 
 
V. Slovák, ako spravodajca k tomuto bodu pochválil slogan Zelenej vlny. Uviedol, že zápasí 
s myšlienkou, či treba hlásiť policajné hliadky. Spýtal sa, či sa zelení anjeli nemajú vo 
vysielaní aj menovať, aby to pôsobilo ako motivácia. Ako problém vidí niekedy hlásenie 
starých správ. Spýtal sa, či sa informácie o MHD bude naďalej týkať iba Bratislavy a Košíc, 
alebo sa to rozšíri do ďalších miest a ako sa rieši prioricita správ o uzatvorených cestách 
a obchádzkach. Ďalej sa zaujímal o to, aké je personálne obsadenie tímu Zelená vlna. 
Ľ. Kasala požiadal, aby sa ďalej vzhľadom na charakter informácií pokračovalo v neverejnom 
režime. 
M. Kollár na základe všeobecného súhlasu rady vyhlásil neverejný režim rokovania. 
Po ukončení neverejného režimu predložil M. Kollár návrh na uznesenie a dal o ňom 
hlasovať: 
Uznesenie č. 65/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o službe Zelená vlna. 
 
Za: 7 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kollár, I. Nagy, V. Slovák,  

V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Informácia o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien v internetovej  

prezentácii RTVS a jej programových služieb 
M. Kollár informoval, že na základe žiadosti predkladateľa materiálu sa na tento bod 
vzhľadom na strategický charakter informácií bude prerokovávať v neverejnom režime. 
M. Kollár po prerokovaní tohto bodu predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 66/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o harmonograme a obsahu pripravovaných zmien 
v internetovej prezentácii RTVS a jej programových služieb. 



Strana 10 z 10 
 

 
Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  

V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
M. Kollár skonštatoval, že členovia Rady RTVS dostali k dispozícii všetku došlú a odoslanú 
poštu. Žiadny člen rady nepredniesol návrh zaoberať sa konkrétnou sťažnosťou. 
 
10. Rôzne 
a. informácia o plnení zmluvy so spoločnosťou Towercom, a.s. 
M. Kollár informoval, že zaradenie tohto bodu vyplynulo zo zasadnutia DK Rady RTVS a ide 
o poskytnutie informácie o reálnom napĺňaní dodatkov, v prípade rozhlasového – aký je stav 
rozvysielania nových vysielačov a v prípade televíznych dodatkov, aký je stav využitia 
ponuky na dobudovanie multiplexu a z pohľadu spustenia služby HD, aký je potenciál 
z pohľadu priemernej slovenskej domácnosti na využitie tejto služby.  
M. Zemková informovala, že termín spustenia rozhlasových vysielačov je od septembra 2012 
a v predstihu boli spustené dva vysielače – Javorina a Kráľova hoľa. K televíznym zmluvám 
uviedla, že pracuje odborný tím, ktorý vyhodnocuje nedostatočné pokrytia na jednotlivých 
územiach a pracuje na realizačnom projekte, ktorým by malo byť dokryté územie signálom. 
Nemá informácie o technickom vybavení domácností, ale je podľa nej povinnosťou 
a výsadou verejnoprávneho vysielania byť prvý aj v riešení technických a technologických. 
Z jej pohľadu je logika taká, že kým nie je šírený príslušný signál, nemajú si ľudia prečo 
kupovať príslušný prijímač. 
T. Tarábek, riaditeľ Sekcie techniky a strategického rozvoja, doplnil, že tým, že Jednotka je 
vysielaná v HD je najprogresívnejšia zo všetkých televízií.  
b. korešpondencia 
M. Antol sa spýtal na posun v súvislosti s dabingom v externých kapacitách. 
M. Zemková vysvetlila, že ak sa pustí dabing do externého prostredia, tak nebude práca pre 
interné prostredie, časť sa presunula do Banskej Bystrice a Košíc. 
M. Antol sa spýtal, ako sa môže stať, že RTVS nedodá Rade pre vysielanie a retransmisiu 
súvislý záznam nejakej relácie. 
M. Zemková uviedla, že prišlo k tomu, že na Radu pre vysielanie a retransmisiu bol doručený 
materiál, ktorý nebol v zákonom požadovanom štandarde. Prijali sa podľa nej opatrenia, 
ktoré niečomu takémuto v budúcnosti zabránia a v súčasnosti sa to už neopakuje.  
I. Nagy informovala o podaní od O. Rosíka, slabozrakého študenta žurnalistiky, ktorý žiada 
o informácie pre slabozrakých na novom webovom sídle. 
M. Kollár informoval, že postúpi tento list GR RTVS. 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 20.06.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk 


